
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ.20/97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.613/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αίτησης Ζαχαρία Στεφανίδη για 
χορήγηση άδειας-πώλησης οικοσκευής 

 
       Σήμερα  15 Δεκεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 11-12-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 15  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Α. Δελαβερίδης Γ.Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Θ. Τέτος  
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Λελεκάκης  
4. Κ. Κόλβατζης Κ. Πουλασουχίδης   
5. Κ. Βαφείδης Π. Καρασαββίδου  
6. Δ. Αδάμου Α. Καραντουμάνης  
7. Κ. Γκαβαϊσές Χ. Παπαγεωργίου Απόντες Πάρεδροι 
8. Α. Μαρκούλης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Λ.Χατζηγεωργίου 

      9. Λ. Τάκης B. Tσίλης Θ.Δεμερτζής 
    10. Ε. Παναγιωτίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
    11. Ο. Σιδηρόπουλος    

12. Ε. Σοφιανίδης  
13. Γ. Χιονίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Δ. Ζαμάνης 608/97    απόφ. προσήλθε     ο κ. Κόλβατζης . 
15. Μ. Αδαλόγλου Κατά τη   συζήτηση της υπ’ αριθ.   609/97   απόφ. 

αποχώρησε ο κ.Ζαμάνης. 
   Κατά τη   συζήτηση της   υπ’ αριθ. 612/97    απόφ. 
   αποχώρησε ο κ. Ο.Σιδηρόπουλος. 
    
    
    

 



 Στη συνέχεια ο κ. πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-11-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με το άρθρο 4 του Ν.2323/95 παρέχεται η 
δυνατότητα στους ομογενείς που προέρχονται από την πρώην ΕΣΣΔ και τον Πόντο 
και εγκαθίστανται οριστικά στην Ελλάδα,να πωλούν την οικοσκευή τους με την 
προσκόμιση πιστοποιητικού μετοικεσίας με άδεια που χορηγείται από τον Δήμαρχο, 
ύστερα  από απόφαση του οικείου Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Η πώληση αυτή επιτρέπεται να πραγματοποιείται μόνο στις παρυφές Λαϊκών 
Αγορών, η δε σχετική άδεια εκδίδεται εφάπαξ, ισχύει για χρονικό διάστημα 
δεκαοκτώ μηνών (18) από την ημερομηνία έκδοσης της  και δεν μπορεί να 
ανανεωθεί. 
 Με την από 30-10-97 αίτησή του ο Στεφανίδης Ζαχαρίας ζητάει από τον 
Δήμο να του χορηγηθεί άδεια για την πώληση της  οικοσκευής της στις  παρυφές της 
Λαϊκές Αγοράς. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το ΔΣ να αποφασίσει σχετικά. 
 Χιονίδης :Εχω ξαναπεί ότι συμπαθώ αυτούς τους ανθρώπους βλέπω όμως στα 
συνεχή  δημοσιεύματα ότι υφίστανται εκμετάλλευση. Αλλοι παίρνουν τις άδειες και 
άλλοι τις εκτελούν. Εχω την εντύπωση ότι αυτή τηνν φωτοτυπία μπορεί να την 
χρησιμοποιήσει σε 10 μέρες. Ζήτησα εξ αρχής εδώ και ένα χρόνο να μας φέρουν τα 
πρωτότυπα και να φαίνεται ότι άπαξ εχρησιμοποιήθει. Μπορεί να πάει εσαεί σ’ 
όλους τους νομούς με μια φωτοτυπία που εισήγαγε 3 πράγματα το 95. 
 Ποτουρίδης :Δεν το διευκρινίζει ο νόμος  2323/95 αυτό το σημείο όμως 
δικαιούται άπαξ σ’ όλη του τη ζωή στη Βέροια ή στην Ελλάδα να πάρει μία τέτοια 
άδεια για 18 μήνες. Η κατάστασή τους  η οικονομική είναι ιδιαίτερα  πενιχρή γι’ 
αυτό το λόγο και εμείς επιμένουμε. Βέβαια τα προϊόντα που πουλούν δεν είναι 
ανταγωνίσημα των άλλων προϊόντων γι’ αυτό και δεν υπάρχει αντίδραση από τους 
υπολοίπους εμπόρους βιομηχανικών προϊόντων ούτε της αγοράς των συγκεκριμένων 
μαγαζιών αλλά ούτε και των  πολιτών βιομηχανικών προϊόντων στις λαϊκές αγορές. 
Από το νομό μας  έχουν σχεδόν τελειώσει οι άδειες, έχουν μείνει 3-4 και ο χώρος 
αυτός καλύπτεται από διπλανούς νομούς. 
 Πρόεδρος :Επί της προτάσεως  του κ. Χιονίδη ν’ απορριφθεί η αίτηση; 
 Υπέρ ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Ασλάνογλου, Ποτουρίδης, Χιονίδης, Τάκης, Ζαμάνης, Βαφείδης, Γκαβαϊσές, 
Σιδηρόπουλος, Σοφιανίδης, Αδαλόγλου. 
 Ποιοί συμφωνούν να χορηγηθεί η άδεια; 
 Υπέρ ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Παναγιωτίδης, Μαρκούλης, Κόλβατζης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 2 σύμβουλοι: 
Κουρουζίδης, Αδάμου. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 13-11-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. 
Κων/νου Πουλασουχίδη. 
2.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 



 Απορρίπτει την από 30-10-97 αίτηση του Ζαχαρία Στεφανίδη για χορήγηση 
άδειας πώλησης οικοσκευής. 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 613/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Δ. Ζαμάνης 
 Δ. Αδάμου Μ. Αδαλόγλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   
 Λ. Τάκης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     

     
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-1-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


